
Protokół z  jedenastego posiedzenia  
Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego  

w Koszalinie przeprowadzonego w dniu 21 października  2024 r.   
o godz. 16.00 w siedzibie Koszalińskiego Stowarzyszenia Aktywności Lokalnej Era Kobiet. 

 
Zebranie rozpoczął ok. godz. 16.00 Przewodniczący GRDPP Pan Łukasz Cieśliński. W zebraniu  
uczestniczyło 11 członków Rady, zatem stwierdzono kworum. W toku posiedzenia przekazano listę 
obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu.   
 
 
Przed rozpoczęciem, Pani Dorota Chałat dokonała prezentacji opisującej działalność i dotychczasowe 
osiągnięcia  Koszalińskiego Stowarzyszenia Aktywności Lokalnej Era Kobiet. 
 
Na wstępie zebrania przyjęto następujący porządek obrad: 

 Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum 
 Przyjęcie porządku obrad 
 Projekt uchwały w sprawie  Programu współpracy Miasta Koszalina z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 
2025 r.  

 Sprawy różne i wniesione, w tym ustalenie kolejnego terminu posiedzenia. 

 
Przewodniczący Rady przeszedł do pierwszego punktu porządku obrad w ramach, którego omówiono 
propozycje zmian do projektu  uchwały w sprawie projektu Programu współpracy Miasta Koszalina z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w 2025 r. Wskazując jednocześnie, że jest to ostatni dzień konsultacji. 
W toku dyskusji pojawiły się następujące zagadnienia: 

a) Inicjatywa lokalna - członkowie  wskazali, że właściwa uchwała regulująca ten zakres została 
przyjęta przez Radę Miejską w Koszalinie już w 2011 r., jednakże jest bardzo słabo promowaną 
formą współpracy Miasta z organizacjami i mieszkańcami, wskutek czego nie przeprowadzono 
do tej pory żadnej inicjatywy w naszym mieście. Pan Sebastian Tałaj wykazał, że inicjatywy tego 
typu są często realizowane przez mieszkańców tylko nie są prowadzone w sformalizowany 
sposób, i często odbywają się bez udziału jednostek miejskich. Zebrani wykazali, że brak jest 
świadomości mieszkańców Miasta o  takiej formie współdziałania w zaspokajaniu lokalnych 
potrzeb, czasem wąskich środowisk lokalnych, 

b) Pani Dorota Chałat wnioskowała o wykreślenie z treści programu zapisów „w miarę 
możliwości” uznając że urząd ma obowiązek realizować współpracę z Organizacjami w sposób 
kompletny i zapisy tego typu są zbyteczne. Część zebranych wskazywała na ograniczone 
zasoby Miasta i realizację współpracy w ramach posiadanych zasobów osobowych, czasowych 
itp. Ostatecznie Pan Łukasz Cieśliński zaproponował głosowanie w wyniku którego, 4 osoby 
były za wykreśleniem zapisu „w miarę możliwości” 2 osoby wstrzymały się od głosu, a pięć 
głosowało przeciw. W związku z wynikami głosowania zakończono dyskusję w tym zakresie. 

c) Pomoc organizacjom w pozyskiwania środków zewnętrznych – zwłaszcza w obszarach 
przekazywania wiedzy o szkoleniach, pomocy w pisaniu ofert, wspieraniu za pośrednictwem 
funduszu pożyczkowego. Obecni dla przykładu wskazali Program INTERREG VI A, czy Program 
Klub, Program Społecznik, ale uznali, że pomoc w tym obszarze jest niewystarczająca. 

d) Regulacja zasad korzystania z materiałów promocyjnych – głos zabrał Pan Kacper Sterzel, 
informując że materiały promocyjne z definicji powinny być przekazywane na zewnątrz, a nie 
do rozdania dla mieszkańców Miasta, a większość Organizacji kieruje zadania do mieszkańców. 
Pan Sebastian Tałaj zwrócił uwagę, że materiałów promocyjnych nie wystarczy dla każdego, 
gdyż jest ich ograniczona pula i nie ma możliwości aby każdy kto wystąpi o patronat otrzymał 
dokładnie taką ilość materiałów promocyjnych o jaką wnioskował. Pan  Andrzej Jakubowski 
wskazał, że również mieszkaniec może promować Koszalin będąc poza granicami granic  
Miasta.  



e) Partnerstwo Miasta z Organizacjami – zebrani wykazali, że zapisy Programu są wystarczające  
i stwarzają taką możliwość ale bardzo mało partnerstw i wspólnego z organizacjami 
aplikowania o zewnętrze środki dochodzi do skutku.  

f) W ramach zapisu zadań priorytetowych uwagę zgromadzonych zwrócił zapis  § 7 ust. 1 pkt 8  
„edukacja, oświata i wychowanie w zakresie organizacji zajęć rozwijających zainteresowania 
dzieci i młodzieży”. Zauważono, że zawęża on grupę odbiorców, pomijając osoby dorosłe. 
Ostateczny zapis w wyniku głosowania 10 za, 1 osoba wstrzymała się od głosu, ustalono na  
„edukacja, oświata i wychowanie”, 

g) Koordynacja współpracy – Pan Łukasz Cieśliński wskazał, że grupa koszalińskich organizacji 
rozpoczęła rozmowy z Prezydentem Miasta aby w Mieście powstała funkcja Pełnomocnika ds. 
współpracy Miasta z Organizacjami jako ważny element koordynacji współpracy. 
Dotychczasowa struktura Urzędu jest rozbudowana szczególnie  
w zakresie współpracy finansowej, a brakuje koordynacji działań np. w zakresie użyczania 
zasobów miejskich, przepływu informacji z sektorem pozarządowych, krótszej ścieżki 
decyzyjnej, rozwijania szeroko rozumianej współpracy pozafinansowej. Pani Sylwia Mytnik 
dopytała czy osoba pełniąca funkcję pełnomocnika miałaby być w strukturach Centrum 
Organizacji Pozarządowych prowadzonych przez Pracownie Pozarządową czy w strukturach 
miejskich. Pan Łukasz Cieśliński odpowiadając wskazał na struktury Miasta, z racji posiadanych 
przez pełnomocnika zatrudnionego przez samorząd narzędzi, w tym wpływu na proces 
legislacji aktów dot. koszalińskiego sektora pozarządowego.  

h) Pan Łukasz Cieśliński wskazał na zapisy określające kwoty na poszczególne priorytety 
Programu, że są dużo niższe niż ostateczne i jeśli zostają zwiększane po ich wskazaniu w 
uchwale budżetowej to powinien zostać wdrożony sprawiedliwy proces dystrybucji na rzecz 
całego sektora tj.  proporcjonalnie procentowo do całej zwiększonej puli środków. 
Obecni pracownicy Urzędu Miejskiego wykazali, że w programie zawarta jest klauzula „nie 
mniej niż (…) i ideą tych zapisów nie było wykazanie dokładnych kwot, ponieważ program 
współpracy uchwalony jest przed budżetem Miasta, a miały wprowadzić zabezpieczenie zadań 
priorytetowych przynajmniej na minimalnym poziomie, w przypadkach ekstremalnych 
trudnych do przewidzenia. Wpisanie dokładnych kwot nie jest możliwe ponieważ zwiększenia 
odbywają się nie tylko na początku ale i w trakcje roku, a podział proporcjonalny byłby nie 
racjonalny, priorytety o wysokim udziale, otrzymały by co prawda sprawiedliwie tyle samo 
procent, ale kwotowo były by to środki większe niż obecnie. 
Pan Andrzej Jakubowski uznał, że zamiast wprowadzać proporcjonalny podział procentowy, 
łatwiej tworzyć listy rezerwowe. Pani Dorota Chałat wykazała, że  Budżet Miasta  podzielony 
jest na poszczególne Działy i nie da się uregulować kwot w ramach proporcjonalnego podziału 
zwiększonej puli środków, bo zwiększenia te wynikają z poszczególnych działów budżetowych 
w ramach których planuje się środki na konkretne zadania Miasta. Pani Dorota Chałat 
podkreśliła, że w poprzedniej kadencji GRDPP członkowie Rady wnioskowali o wprowadzenie 
kwot na zadania priorytetowe celem zabezpieczenia poszczególnych sektorów o minimalne 
kwoty, a nie wpisanie konkretnych kwot ostatecznych.  
Ostatecznie Pan Łukasz Cieśliński zaproponował głosowanie w wyniku którego  
2 osoby były za, 4 przeciw, 4 wstrzymały się od głosu (jedna osoba wyszła w toku obrad). 

 
Po wyczerpaniu zagadnień odnoszących się do projektu ww. uchwały, przewodniczący zarządził 
głosowanie w wyniku, którego jednogłośnie wydano pozytywną opinię dla  projektu uchwały w 
sprawie przyjęcia PPrrooggrraammuu  wwssppóółłpprraaccyy  MMiiaassttaa  KKoosszzaalliinnaa  zz  oorrggaanniizzaaccjjaammii  ppoozzaarrzząąddoowwyymmii  oorraazz  iinnnnyymmii  
ppooddmmiioottaammii  pprroowwaaddzząąccyymmii  ddzziiaałłaallnnoośśćć  ppoożżyyttkkuu  ppuubblliicczznneeggoo  ww  22002255  rrookkuu..  UUcchhwwaałłaa  nnrr  88  ssttaannoowwii  
zzaałłąącczznniikk  ddoo  pprroottookkoołłuu..    ZZ  uuwwzzggllęęddnniieenniieemm  nnaassttęęppuujjąąccyycchh  zzmmiiaann  ww  ttrreeśśccii uchwały:  
- zmiany zapisu § 7 ust. 1 pkt 8 z brzmiącego „edukacja, oświata i wychowanie w zakresie organizacji 
zajęć rozwijających zainteresowania dzieci i młodzieży” na „edukacja, oświata i wychowanie”. 
- zmiany zapisu § 10 ust. 3 pkt 8 - z brzmiącego „edukacja, oświata i wychowanie w zakresie organizacji 
zajęć rozwijających zainteresowania dzieci i młodzieży w kwocie nie mniejszej niż 15.000 zł” na 
„edukacja, oświata i wychowanie w kwocie nie mniejszej niż 15.000 zł”. 
 
W dalszej części zebrania Pan Łukasz Cieśliński poprosił o zgłoszenie wolnych wniosków.  
 



Głos zabrała Pani Wanda Szuster wykazując potrzebę wprowadzenia zwolnień z opłat za śmieci dla 
organizacji pozarządowych z siedzibą w budynkach mieszkalnych. W ramach dyskusji nad tym 
zagadnieniem zebrani doszli ostatecznie do wniosku, że należy sprawdzić prawne możliwości tego typu 
ulgi w opłatach dla organizacji pozarządowych.  
 
Po wyczerpaniu porządku obrad, wstępnie ustalono, że najbliższe spotkanie odbędzie się  
9 grudnia 2024r. również w siedzibie Koszalińskiego Stowarzyszenia Aktywności Lokalnej „Era Kobiet”.  
 
 
Na skutek braku dalszych wniosków ok. 18.00. zakończono zebranie członków GRDPP.  
 
 
 
 
 

Protokolant      Przewodniczący posiedzenia 
 
 
Piotr Tyburski       Łukasz Cieśliński 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Uchwała Nr  8 



Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego  
z dnia 21 października 2024 r. 

 
 

w sprawie wyrażenia opinii w zakresie projektu uchwały w sprawie przyjęcia PPrrooggrraammuu  wwssppóółłpprraaccyy  
MMiiaassttaa  KKoosszzaalliinnaa  zz  oorrggaanniizzaaccjjaammii  ppoozzaarrzząąddoowwyymmii  oorraazz  iinnnnyymmii  ppooddmmiioottaammii  pprroowwaaddzząąccyymmii  ddzziiaałłaallnnoośśćć  
ppoożżyyttkkuu  ppuubblliicczznneeggoo  ww    22002255  rrookkuu.. 

 
Na podstawie art. 41i ust. 1 ustawy z dnia  24 kwietnia 2003r.o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie oraz § 9 ust. 1 uchwały Nr XXV/334/2016 Rady Miejskiej w Koszalinie z dnia  
24 stycznia 2016r. w sprawie określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania 
Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Koszalinie. 

 
§ 1. Gminna Rada Działalności Pożytku Publicznego w Koszalinie postanawia zaopiniować pozytywnie 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia PPrrooggrraammuu  wwssppóółłpprraaccyy  MMiiaassttaa  KKoosszzaalliinnaa  zz  oorrggaanniizzaaccjjaammii  
ppoozzaarrzząąddoowwyymmii  oorraazz  iinnnnyymmii  ppooddmmiioottaammii  pprroowwaaddzząąccyymmii  ddzziiaałłaallnnoośśćć  ppoożżyyttkkuu  ppuubblliicczznneeggoo    
ww  22002255  rrookkuu..  
 
§ 2. Gminna Rada Działalności Pożytku Publicznego w Koszalinie wnioskuje w zakresie: 
 
- zmiany zapisu § 7 ust. 1 pkt 8 z brzmiącego „edukacja, oświata i wychowanie w zakresie organizacji 
zajęć rozwijających zainteresowania dzieci i młodzieży” na „edukacja, oświata i wychowanie”. 
 
- zmiany zapisu § 10 ust. 3 pkt 8 - z brzmiącego „edukacja, oświata i wychowanie w zakresie organizacji 
zajęć rozwijających zainteresowania dzieci i młodzieży w kwocie nie mniejszej niż 15.000 zł” na 
„edukacja, oświata i wychowanie w kwocie nie mniejszej niż 15.000 zł”. 
 
 
 
 
 
Za głosowało - 11 członków. 
Przeciw – brak. 
Wstrzymało się – brak.  
Uchwałę podjęto w głosowaniu jawnym. 
 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  
 
 
 

 
Przewodniczący  

Gminnej Rady Działalności Pożytku         
Publicznego w Koszalinie 

 
Łukasz Cieśliński 

 
 
 

 
 
 
 
 
 



Lista obecności członków Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego  
w Koszalinie z dziewiątego  posiedzenia przeprowadzonego w dniu  21 października  2024 r. 

 
Lp Imię i Nazwisko Reprezentanta Organizacji  Podpis 
1 Izabela Wesołowska obecna 
2 Dorota Chałat obecna 
3 Andrzej Jakubowski obecny 
4 Sebastian Tałaj obecny 
5 Sylwia Mytnik obecna 
6 Łukasz Cieśliński obecny 
7 Justyna Śmidecka nieobecna uspr. 
8 Bartosz Lisaj  obecny 
9 Sylwia Pawłowska-Sipak nieobecna uspr. 

10 Wanda Szuster obecna 
11 Teresa Krysztofiak obecna  
12 Małgorzata Leśniewska-Lorek               obecna  
13 Kacper Sterzel  obecny  

   
 

 
 

 
 
  


